



SAFE FOR FOOD CONTACT SURFACES

**SAFE DURING
PREGNANCY IF USED
ACCORDING TO
DIRECTIONS**

**AMMONIA FREE
PHOSPHATE FREE
STREAK AND
FILM FREE**

Since 1988, we have manufactured the Classik brand. But... did you know that our products are as effective as our team is loony. We love suds so much that we submerged our town in bubbles and we are looking to do the same in your neighborhood. So don't be shy and join us in our "BUBBLE".

DIRECTIONS

Tired of having your nose pressed against your window to see into your neighbor's yard? Our CLASSIK window cleaner is the perfect product to solve your problem.

Removes dirt, grease and fingerprints from all glass, mirrors and chrome surfaces. Simply spray across the entire surface and wipe using an absorbent cloth or paper towel. Use a newspaper or a squeegee to wipe the surface for even better results.

FOR USE IN FOOD PLANTS:

Surfaces in direct contact with food must be rinsed with drinkable water after treatment with the product.

CAUTION: MAY CAUSE EYE IRRITATION. Avoid contact with eyes. Keep out of reach of children.

FIRST AID: If swallowed, call a poison centre or doctor immediately. If in eyes, rinse with plenty of water for 15 minutes.



SPLASH WINDOW CLEANER

NETTOYEUR À VITRE SPLASH

4L



SÉCURITAIRE POUR SURFACES ALIMENTAIRE

**SÉCURITAIRE DURANT
LA GROSSESSE SI
UTILISÉ SELON LE
MODE D'EMPLOI**

**SANS PHOSPHATES
SANS AMMONIAQUE
NE LAISSE PAS DE
TRACES**

Depuis 1988, nous fabriquons la marque Classik. Cependant... saviez-vous que nos produits sont aussi efficaces que notre équipe est disjonctée. On aime tellement la mousse, que nous avons submergé notre ville de bulles et maintenant nous ciblons votre entourage. Alors génez-vous pas et osez entrer dans notre « BULLE ».

MODE D'EMPLOI

Vous aimez voir clair chez vos voisins sans avoir le nez collé sur la fenêtre? Notre nettoyeur à vitre CLASSIK se fera un plaisir de vous rendre cette tâche facile.

Enlève la saleté, la graisse et les empreintes sur toutes surfaces vitrées, miroir ou chrome.

Simplement vaporiser sur toute la surface et essuyer à l'aide d'un chiffon ou papier absorbant. Encore plus efficace si vous essuyez avec du papier journal ou avec un "squeegee".

POUR L'UTILISATION DANS LES ÉTABLISSEMENTS ALIMENTAIRES:

Les surfaces en contact direct avec les aliments doivent être rincées à l'eau potable après le traitement avec le produit.

ATTENTION : PEUT CAUSER DE L'IRRITATION AUX YEUX. Éviter le contact avec les yeux. Garder hors de la portée des enfants.

PREMIERS SOINS: En cas d'ingestion, appeler immédiatement un centre antipoison ou un médecin. En cas de contact avec les yeux, rincer avec de l'eau pendant au moins 15 minutes.

Boisbriand (Québec) 17H 1N6 - Produit du Canada / Product of Canada

Questions/Suggestions: info@cam-j.com